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Protokół 4 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego 

Rady Miejskiej w Strykowie odbytego w dniu 28 stycznia 2011 roku 

 

Obrady Komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Anna Ślęzak. 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Wydanie opinii do projektów uchwał w sprawie:  

a) zmian budżetu Miasta -Gminy Stryków na rok 2011,   

b) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego,   

c) trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej z budżetu gminy Stryków, sposobu 

jej rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconego zadania,  

d) trybu postępowania o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji na zadania z 

zakresu Prawa wodnego sposobu jej rozliczania oraz sposobu kontroli 

wykonywania zadania objętego dotacją. 

Ad.1. 

 

Pani Barbara Walak Skarbnik Urzędu M-G Stryków zaprezentowała projekty uchwał w 

sprawie: 

 zmian budżetu Miasta-Gminy Stryków na rok 2011 - § 1 plan wydatków - propozycja 

dokonania zmian polegających na zwiększeniu dochodów w zakresie zadań własnych 

o kwotę 2000 zł na sfinansowanie wydatków związanych z niesłusznie pobranymi 

świadczeniami rodzinnymi i alimentacyjnymi, które niesłusznie zostały wypłacone w 

2010 r. § 2 – plan wydatków: budowa przydomowych oczyszczalni ścieków – 

realizacja wniosku z Komisji Rolnictwa, rozbudowa oczyszczalni ścieków w 

Bratoszewicach – ze względu na przedłużającą się procedurę uzyskania pozwolenia na 

budowę  wydatki będą musiały być poniesione w 2011 r., remonty świetlicy w Koźlu 

– z limitu 2010 r., zimowe oczyszczanie dróg i ulic. § 4 – zmiana nazwy zadania 

inwestycyjnego, która wynika z wystąpienia z wnioskiem o pozyskanie dotacji z 

Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

Miasta-Gminy Stryków na rok 2011.  

Głosowanie: 6 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się       

 

 udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego 

Głosowanie: 6 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się       

 

Pani Stefania Granosik zaprezentowała projekt uchwały w sprawie trybu postępowania o 

udzielenie dotacji celowej z budżetu Gminy Stryków, sposobu jej rozliczania oraz kontroli 

wykonywania zleconego zadania. Do poprzedniej uchwały RIO w Łodzi wniosła swoje 

uwagi, w związku z tym uchwała została tak sformułowana, aby zawrzeć wszystkie jej uwagi. 

§ 3 pkt 8 – wniosek został uzupełniony o ten punkt, § 9 – wyraźny zapis kontroli, w § 8 słowo 

„kontroli” zastąpiony „nadzór”. § 4 wykreślony w całości.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie trybu postępowania o 

udzielenie dotacji celowej z budżetu Gminy Stryków, sposobu jej rozliczania oraz 

kontroli wykonywania zleconego zadania.  

Głosowanie: 6 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się       
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Pani Anna Szychowska zaprezentowała projekt uchwały w sprawie trybu postępowania o 

udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji na zadania z zakresu Prawa wodnego, 

sposobu jej rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zadania objętego dotacją. Projekt 

uchwały jest wynikiem zmiany ustawy o finansach publicznych, która uchyliła wszystkie 

uchwały z dniem 31.12.2010 r. Nowy projekt w sprawie udzielenia dotacji, gdzie głównie 

chodzi o spółkę wodną mówi, że jest ona traktowana jako organizacja pozarządowa. Zmiana 

w stosunku do poprzedniej polega na tym, że spółka będzie mogła uzyskać dotację przed 

rozpoczęciem zadania, a poprzedni zapis mówił, że po wykonaniu zadania.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie trybu postępowania o 

udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji na zadania z zakresu Prawa wodnego, 

sposobu jej rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zadania objętego dotacją 

Głosowanie: 6 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się      

 

Następnie Pani Skarbnik Barbara Walak przedstawiła pismo SP ZOZ w Likwidacji w 

Głownie o umorzenie podatku od nieruchomości wraz z odsetkami za okres styczeń-sierpień 

2010 roku w łącznej kwocie 2.541 zł, odsetki będą naliczone do dnia wniesienia wniosku – 

213 zł. ZOZ jest w likwidacji, nie ma możliwości ściągnięcia tej kwoty, z tego względu 

wnioskuje umorzenie tej zaległości.  

Komisja po zapoznaniu przez Panią Skarbnik z wnioskiem SP ZOZ w Likwidacji w 

Głownie dot. umorzenia podatku od nieruchomości wraz z odsetkami w kwocie 2.541 zł 

za okres I-VIII/2010 r. przychyliła się do przedstawionego wniosku.  

Głosowanie: 6 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się      

 

Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że PKP przystępuje do modernizacji linii 

kolejowej, w tym okresie wystąpi problem komunikacyjny, ponieważ sprzęt do modernizacji 

jest bardzo skomplikowany przejazdy kolejowe będą zamknięte na 24-48 godzin.   

 

Radny Witold Śliwkiewicz zapytał kto robi pomiary na terenie Bratoszewic przy drodze 

krajowej nr 14.  

 

Burmistrz odpowiedział, że przekazał wszystkim sołtysom listy, aby zebrali podpisy 

mieszkańców, które z kolei będą wysłane jako załącznik do pisma skierowanego do Ministra 

Grabarczyka z wnioskiem o przyspieszenie modernizacji DK- 14.  

 

Radny Czesław  Polit zgłosił, że drogi powiatowej w Woli Błędowej praktycznie już nie ma, 

jest rozjeżdżona przez budujących autostrady.  

Burmistrz poinformował, że wykonawca ma na bieżąco utrzymywać drogę w stanie 

przejezdności, a po realizacji zadania będzie ona odtworzona.  

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała E. Tomczak.  

 

 

 

                    Przewodnicząca  

           Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych 

              i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w Strykowie  

 

              Anna Ślęzak  


